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Verslag vergadering van 27/09/2011 

Aanwezig: Amy, juf Annelies, Bea C, Bea P, mevrouw Chris, Cindy, Els, Evie, Greet, Heidi, Joris, Nancy, 
Nele, Pascale, juf Patricia 
Verontschuldigd :  Bruno, Evy, Linda 
 

1/ welkom en voorstelling nieuwe leden 
Iedereen hartelijk welkom op de eerste vergadering van weer een nieuw werkingsjaar ! 
Vandaag mogen wij tot onze grote vreugde 4 nieuwe mensen verwelkomen die een kijkje komen 
nemen om evt. bij het oudercomité te komen. Een speciale hartelijk welkom dus voor deze mensen 
nl. : 
- Cindy Vandenbosch, mama van Elise (1KC) 
- Evie Wollants, mama van Louka (1KC) en Mirek (IK) Jannes  
- Nancy Verbruggen, mama van Noah (1KB) 
- Pascale Vanderlinden, mama van Mika (2KA). 
 

2/ Nieuwe organisatie 
Wegens persoonlijke omstandigheden zal de tandem Amy-Bea niet langer op dezelfde wijze verder 
werken. Mits iedereen hiermee akkoord gaat zal Bea verder als voorzitter blijven fungeren, op 
voorwaarde dat : 
- de werkgroepen verder zo goed blijven zorgen voor de organisatie van de activititeiten; 
- ze hulp krijgt bij het maken van de nieuwsbrief; 
- er geholpen wordt met het updaten van de blog. 
Danielle blijft zoals voorheen de financiën verder doen. 
 
Iedereen gaat akkoord met deze werkwijze. 
 
Bea C merkt hierbij als algemene opmerking op dat het misschien beter zou zijn dat beslissingen in 
het oudercomité worden genomen d.m.v. een stemming (voor mensen die bv. niet altijd hun mening  
zouden durven naar voren brengen in de groep). Hiertegen is geen bezwaar, er zal in de toekomst  
nog meer aandacht worden geschonken dat iedereen zijn/haar mening kwijt kan en akkoord gaat 
met de genomen beslissingen. 
 

3/ Budgetbespreking 
Stand van zaken op dit ogenblik : 
- 1.960 euro op de rekening 
- Schoolkalender : 221 kalenders verkocht, winst op dit ogenblik = 1.390 euro 
- Eind vorig schooljaar hadden we beslist om aan alle klassen + de zorgjuffen een budget van 100 
euro per klas ter beschikking te stellen (in afwachting van een nieuw project om voor te sparen). Dit 
geld werd ondertussen aan de school overgemaakt en zal via het secretariaat beheerd worden. Er 
wordt gevraagd dat we wat nieuws zouden krijgen over de besteding van de gelden om zo iedereen 
te kunnen informeren over wat er met het geld gedaan is. 
 
Volgende vergadering zullen we een algemene bespreking doen van de inkomsten en werkingskosten 
over een gemiddeld schooljaar. 
 
Een punt dat al eerder ter sprake is gekomen en ook met budget te maken heeft is de kwestie van 
inkomkaarten voor helpers op bv. fuif en schoolfeest. Het is reeds een aantal jaren zo dat iedereen 
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sowieso een inkomkaart moest hebben, ook al kwam hij/zij werken op de activiteit. Het lijkt tijd om 
dit opnieuw te bekijken, om verschillende redenen : 
- leerkrachten komen soms alleen naar de fuif om te helpen en moeten daar daarvoor een 

inkomkaart kopen; 
- soms komen mensen van buitenaf (die op zich niets te maken hebben met de school) helpen bij 

activiteiten (bv. tappen op fuif, ...) en die zouden dan een inkomkaart moeten kopen; 
- met de splitsing van het schoolfeest zal het ook voor ouders uit het oudercomité voorkomen dat ze 

komen werken op een schoolfeest waar hun eigen kind niet optreedt. 
Na bespreking wordt er daarom beslist dat iedereen die minstens 2 uur komt helpen voortaan gratis 
binnen mag. 
Wat consumpties betreft blijft de bestaande regeling behouden : helpers mogen gratis drinken 
tijdens de uren dat zij werken. Dit geldt alleen voor de helpers zelf, dus niet voor partners en/of 
kinderen. 
 
 

4/ Evaluatie schoolkalender 
De reacties waren positief, men vond hem heel mooi en beter dan vorig jaar. Men vindt hem ook 
practisch. 
Er zijn op dit moment 221 kalenders verkocht (zie ook hierboven bij budgetbespreking), er zijn er nog 
beschikbaar voor mensen die er nog één zouden willen. 
 
Het concept van de kinderen te fotograferen in groepen volgens de maand waarin ze jarig zijn wordt 
in vraag gesteld. Hierin kruipt zeer veel tijd en voorbereiding en ondanks alle moeite ontbreekt er 
soms toch nog een kindje op de kalender. Daarom wordt voorgesteld om volgend jaar volgens een 
ander concept te werken. Een mogelijkheid zou zijn te werken per leerjaar (instapklas + 3 
kleuterjaren + 6 leerjaren + leerkrachten + afzwaaiers vorig schooljaar of oudercomité = 12 
foto’s/maanden). 
Dit zal later nog verder besproken en beslist worden. 
 
 

5/ Aafknokenfuif 
Amy en Bea C zijn volop bezig met de voorbereidingen. 
 
Nieuw voor dit jaar = cava. Kostprijs = +/- 1 euro per glas 
We werken met bonnetjes van 0,80 euro. De drank wordt verkocht aan : 
- frisdrank : 2 bonnetjes 
- Pils + palm : 2 bonnetjes 
- Kriek en andere bieren : 3 bonnetjes 
- Wijn + cava : 3 bonnetjes. 
 
Er wordt dit jaar voor het eerst gewerkt met zuipkaarten. Een kaart = 14 bonnetjes en kost 10 euro. 
Nog te doen : 
- checken of er voldoende stiften zijn om zuipkaarten af te tekenen 
- garçonboekjes bijmaken. 
 
De drank is besteld. Nog doorgeven aan Griffel : adres voor factuur, wijnglazen en extra 
frisdrankglazen vragen, koffietassen vragen. 
 
De werklijst wordt doorgegeven en ingevuld. De werklijst voor de leerkrachten wordt meegegeven. 
 
Klaarzetten van de zaal wordt gedaan vanaf 11.00 u. 
 
Danielle zorgt voor kassa’s en wisselgeld. 
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Amy brengt de handdoeken mee. 
 
 

6/ Info vanuit de school 
 

- Juf Annelies is zwanger 
- 5 oktober = dag v/d leerrkacht + actie saved by the bell 
- 9/10 = week van het bos 
- 11/10 = lezing over rouwen door Manu Keirze + wordt vooraf gegaan door 

personeelsvergadering met dezelfde lezer 
- 12/10 = lokale verlofdag 
- School kocht een ‘techniekmobiel’ aan  staat in de refter en op 13/10 mag 5 en 6 hiermee 

van start gaan 
- Ook op 13/10 is er project Pakistan voor 5 en 6. Zij zullen hiervoor ook pleisters verkopen 
- 17/10 = schoolraad 
- 20/10 = dag van het brood 
- 21/10 = MDO 
- 25/10 = schoolfotograaf (er wordt gevraagd om voor elke klas pasfoto’s met witte 

achtergrond te nemen) 
- 27/10 individueel oudercontact 1e lj. 
- 28/10 trefbaltornooi 

 
Nog nieuws i.v.m. verbouwingen: 

 verbouwingen toiletten: vermoedelijk klaar op 15 november 2011 
 als we de financiering rond krijgen dan gaan ook de verbouwingswerken voor een 

gedeeltelijke nieuwbouw door einde schooljaar 2012-2013, begin 2013-2014 
 

Dank voor uw bijdrage in het klasbudget voor de leerkrachten. 
 
Ik weet dat jullie nu gingen sparen voor interactieve borden in de school. 
Als jullie dat bedrag bij elkaar hebben gewerkt, dan zou ik graag hebben dat er niet gewacht wordt 
tot die borden gezet kunnen worden in de nieuwbouw, maar met één bord in één van de klassen van 
de L.S. van nu. We moeten immers ook mee met onze tijd. Alvast bedankt. 
Er wordt hierbij nog vermeld dat het interessantste systeem werkt met een beamer tegen het 
plafond en zo dicht mogelijktegen het bord (kwestie van schaduw te vermijden). 
Vanerum zou een interessant smartboard hebben, prijs 2.500 à 3.000 euro (incl. PC). 
 
Het mosselfeest vindt dit jaar op 20/10/2011 plaats. Graag hierbij zoals naar goede gewoonte hulp 
van het oudercomité. Bij voorbaat dank. 
 
 

7/ Werkgroepen 
Nog een paar puntjes i.v.m. de werkgroepen. 
Werkgroep kerstmarkt : die zou Joyce voor haar rekening nemen, maar er zou nog iemand moeten 
bijkomen. Bea C, Bea P en Pascale bieden aan hieraan mee te werken. 
Werkgroep kinderfuif 2012 = Bruno, Heidi en Ruth. Er moet nagedacht worden over een DJ. Bruno en 
Stijn zouden het kinderentertainment voor hun rekening nemen. We kijken er allemaal al naar uit ! ;-) 
 
 
 

8/ Dag van de leerkracht 
5 oktober is het dag van de leerkracht. Na bespreking wordt beslist dat de verschillende 
schoolpoorten zullen versierd worden met ballonnen met teksten op, er worden stickers gemaakt 
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met leuke tekstjes (mijn juf is superlief, mijn meester is mega-cool, ...) en die worden ’s ochtends op 
de truien van de kinderen geplakt. In de leraarskamer zal een mand met lekkers voor bij de koffie 
gezet (incl. ook suikervrije dingen). De voormiddagspeeltijd zal overgenomen worden door leden van 
het OC, zodat de leerkrachten allemaal samen kunnen koffie drinken. 
 
 

9/ Rondvraag 
 Amy kreeg de rouwkoffer mee naar huis n.a.v. het overlijden van haar vader, opa van Lotte en 

Victor. Ze vond dit nuttig maar er zou in de koffer nog iets toegevoegd moeten worden over 
crematie, dat ontbreekt op dit moment. 
Amy heeft ook zelf aan de juf gevraagd naar de rouwkoffer, het zou fijn zijn als de juffen dit zelf 
zouden voorstellen (want niet alle ouders weten dat dit bestaat of denken er op zo’n moment niet 
aan). 

 Ruth, Evie en Cindy wijzen erop dat er bij de opendeurdag eind augustus en de bekendmaking van 
de klassen bij de kleuterouders enige onduidelijkheid was i.v.m. de klas 1KC. In deze klas zitten 
immers kleuters van leeftijd 1e en 2e kleuterklas. Ouders van kleuters die in de 2e kleuterklas 
moesten zitten vonden hun kind niet onmiddellijk terug op de lijsten. Het wordt erkend dat dit een 
beetje ongelukkig was. De benaming van de klas is evenwel voornamelijk een administratieve 
kwestie, een klas moet immers een naam hebben. 

 Nancy brengt de eetzaal ter sprake, en de gekende problemen hieromtrent. Er wordt (niet voor 
het eerst op vergaderingen van het oudercomité) opgeworpen dat de eetzaal niet erg aangenaam 
is om zitten voor de etende kinderen, noch visueel noch qua geur. Mevrouw Chris legt uit dat er 
een fundamenteel vochtprobleem is dat nooit helemaal zal kunnen opgelost worden (fout bij de 
oorspronkelijke bouw). Verven is maar een zeer tijdelijke oplossing. Er wordt wel gesuggereerd 
van de zaal wat op te vrolijken met kindertekeningen en –knutselwerkjes. 
In de toekomst komt er een nieuwe eetzaal maar dat is nog niet voor meteen ... 
 

10/ VCOV 
We zijn dit jaar lid van het VCOV. Iedereen heeft via de juf/meester van zijn kind een lidkaart 
meegekregen. Hiermee kan je ook op de website van het VCOV terecht, waar leuke dingen terug te 
vinden zijn. Leden van het OC van vorig jaar zullen rechtstreeks mail krijgen i.v.m. activiteiten. 
Nieuwe leden mogen hun emailadres doorgeven en zullen dan aan die lijst toegevoegd worden. 
 
Eén van de ideeën van het VCOV was om de vergadering van het OC af te sluiten met een positieve 
noot. Daarom doen we even de ronde van de aanwezigen met de vraag wat hen de laatste weken 
positief is bijgebleven van de school : 
- Nele : het was een leuke en goed georganiseerde veldloop. 
- Greet had 2 gekwetste kinderen, die allebei goed verzorgd zijn geweest door de juffen. 
- Mevrouw Chris vertelt over de conferentie die de leerkrachten fijn vonden en waar goed gewerkt 
werd. 
- Ruth is blij met het leuke blauwe tasje dat de kinderen van juf Patricia hebben gekregen en ook met 
de 4 nieuwe leden in het OC. 
- Cindy geeft een pluim aan juf Mieke voor de extra aandacht die ze heeft voor de 3- en 4-jarigen in 
haar klas. 
- Evie is het helemaal eens met Cindy i.v.m. juf Mieke. Daarnaast is zij blij dat Mirek met pamper naar 
school mag komen. 
- Nancy vertelt dat haar Noah is opengebloeid in die 1 maand op school. En ze is blij dat de bel terug 
werkt ! 
- Els vond het leuk dat het 6e deze week veel met de fiets op stap is, zeker omdat het zo’n goed weer 
is ! 
- Joris vertelt over de veldloop waar voor iedereen gesupporterd werd en waar ook de allerlaatste 
(die wenend over de streep kwam) door de andere kinderen werd opgevangen en getroost. 
- Heidi benadrukt de positieve sfeer op school waar kinderen graag naar school komen. 
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- Bea C is blij dat het 1e leerjaar in 3 klassen verdeeld is en geeft een pluim aan Bea P voor de goede 
vergadering en haar voorzitterschap. 
- Pascale hoopt vooral dat haar zoontje snel terug blijer naar school gaat want voor hem was het 
begin van het nieuwe schooljaar moeilijk. 
- Juf Annelies bedankt het oudercomité voor hun inspanningen tijdens het schooljaar. 
- Juf Patricia is blij met de 100 euro die zij voor haar klas mag spenderen. 
- Danielle had een enthousiaste zoon na de boswandeling (incl. straffe verhalen van meester Karel). 
- Bea P stelt vast dat elk begin van een nieuw schooljaar altijd weer nieuwe leuke dingen met zich 
meebrengt (fris geverfde klasjes, enz) en was blij dat de boswandeling werd verplaatst zodat de 
kinderen nu met supermooi weer zijn kunnen gaan wandelen. 
 
 

11/ Wijziging datum volgende vergadering !!! 
 
Woensdag 25/10/2011 i.p.v. donderdag 26/10/2011 
 
 
 
 
 


